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Fråga om ny lag för ordningsvakter 

 

I mars 2023 lämnade regeringen över propositionen ”En ny lag om ordningsvakter” till riksdagen. 

Propositionen syftar till att ordningsvakter ska få fler befogenheter, samt att ordningsvakter ska 

kunna användas på fler platser och inom större områden än idag. 

Behovet av ordningsvakter på otrygga platser i Borås har diskuterats vid ett flertal tillfällen i 

Kommunfullmäktige. Ett av argumenten emot ordningsvakter har varit att de bara påstås kunna 

arbeta inom begränsade geografiska områden. Ett argument som skulle bli irrelevant om den nya 

lagstiftningen om ordningsvakter träder i kraft. 

 

Med anledning av ovan vill jag ställa följande fråga till Kommunstyrelsens ordförande, Ulf Olsson (S): 

‐ Om förslagen i nämnda proposition skulle bli lagstiftning, skulle det förändra din och styrets 

inställning till att använda ordningsvakter i Borås? 
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